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Årsmøte i Skånland stall og rideklubb  
 
27 medlemmer var Ɵl stede under møtet. Alle 27 var stemmebereƫget. 
Stryet var representert under møtet. Leder Pål Brodtkorb deltok delvis på teams.  
 
Sak 1:  Godkjenne de stemmebereƫgede medlemmene 
- Alle 27 medlemmer Ɵl stede er stemmebereƫgede 

 
Sak 2:    Velge dirigent(er)  
- Benedikte Elvan Indregaard og Stein-Ove Edvardsen 

 
Sak 3:    Velge protokollfører(e)  
- Caroline Asvald 

 
Sak 4:    Velge to medlemmer Ɵl å underskrive protokollen  
- Gro-Lise Lian og Glenn Hermansen 

 
Sak 5:    Godkjenne forretningsorden 
- Enstemmig godkjent 

 
Sak 6:    Godkjenne innkallingen 
- Enstemmig godkjent 
-  
Sak 7:    Godkjenne saklisten 
- Enstemmig godkjent 
 
Sak 8:    Behandle idreƩslagets årsberetning 
- Årsberetning lest opp av Stein-Ove Edvardsen. Ingen innvendinger.  

 
Sak 8.1 Leder 
- Årsberetning lest opp av Stein-Ove Edvardsen. 
- Leder Pål Brodtkorb legger Ɵl at året har vært preget av for stor total arbeidsbelastning fra hans 

side, noe han tar på «egen kappe». Han oppfordrer videre Ɵl at deltakere på årsmøte støƩer opp 
om det styret valgkomiteen har gjort, styret som foreslås er klar Ɵl å breƩe opp armene og gjøre 
jobben som trenges. Ingen flere kommentarer eller innvendinger. 
 

Sak 8.2 Sportslig leder 
- Gjennomgang av årsberetning v/ sportslig leder Benedikte Elvan Indregaard   
- Spørsmål fra medlem ang stevner for 2024. Ingen stevner synlig enda i stevnekalender. Svar fra 

sportslig leder: en feil har skjedd under innmelding, feilen er reƩet opp og stevnene vil dukke opp 
i stevnekalenderen snart.  

- Spørsmål fra medlem om hvilken utbedring av utebanen som er foreslåƩ. Utbedring av utebane 
er stort ønske basert på Ɵlbakemeldinger fra flere medlemmer. Plan for utbedring går som en 
prissak Ɵl påtroppende styre.  
 

Sak 8.3 Kontrollutvalg 
Gjennomgang av årsberetning v/ kontrollutvalg: 
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Det ble moƩaƩ et skriv fra revisor i sen høst om hva kontrollutvalg går ut på. 13.02 tok Glenn kontakt 
med Pål. 17.02 ble Per SƟan Jensen fra økoråd kontaktet. Tid og kreŌer har ikke strekt Ɵl, og det ble 
derfor ikke gjort mer med saken.  
Forslag om å finne en arbeidsmetodikk for 2024 for å gjøre det mulig for kontrollutvalg å få gjort 
jobben sin rikƟg.  
Kommentar fra revisor Viggo Nilssen: Tidligere har revisor og kontrollutvalg har delvis samme 
oppgaver. Nå som klubben ikke skal ha revisor er det vikƟg at kontrollutvalg følger det som gjøres i 
styret gjennom hele året.  
Det ble foreslåƩ å enten underkjenne kontrollutvalgets årsberetning, å la neste års kontrollutvalg 
gjøre jobben på nyƩ, eller at årsmøtet godkjente kontrollutvalgets årsberetning fra 2023.  
Kontrollutvalgets årsberetning ble godkjent av årsmøtet. 
 
Sak 8.4 Revisor 
- Gjennomgang av årsberetning revisor v/Viggo Nilssen 
- Ingen spørsmål eller innvendinger 

 
Sak 9:  Behandle 
 
Sak 9.1 IdreƩslagets regnskap  
 
- Gjennomgang av IdreƩslagets regnskap v/ revisor Viggo Nilssen 
- Spørsmål om Ɵlskudd og hvorfor har det doblet seg siste året. I hovedsak produksjonsƟlskudd fra 

markene. VikƟg for neste års styre å vite hvordan deƩe gjøres. Pål sier Ɵl neste styret at han skal 
bistå med dem store søknadene (produksjonsƟlskudd) 

 
Sak 9.2 BudsjeƩ og vedtak budsjeƩ. 

 
- Gjennomgang av budsjeƩ for 2024 v/ revisor Viggo Nilssen 
 
YƩerlige kommentarer fra revisor: 
- Utleie av hybelhuset: trengs utbedring av kjøkken og vedlikehold. Medlemmer oppfordres Ɵl å gi 

beskjed dersom de ser billige/graƟs kjøkkeninnredninger som kan brukes i hybelhuset. 
- Vedlikehold bygg: Anbefales å byƩe kun port i høyhuset i år og vente med port ved inngang Ɵl 

ridehuset Ɵl neste år. Anbefales å ikke ha dør i porten grunnet stabilitet. 
- Det bør sjekkes ut om TV abonnement kan sies opp på klubbhuset. Abonnementet har gåƩ over 

Ɵl vanlig hus abonnement. DeƩe bør undersøkes av nyƩ styre. 
- Nye kontrakter skal lages Ɵl andre beboere. Stallen betaler strøm i hybelhuset. Revisor anbefaler 

at beboere skal dele på strøm Ɵl fellesområdene og betale egen TV/interneƩ når nye kontrakter 
skrives. 

- Revisor anbefaler det nye styret å gå gjennom forsikringer klubben betaler for per nå, og łerne 
alle poster som ikke er aktuelle lengere (hester, ansaƩe etc). DeƩe bør gjøres snarest mulig. 

 
Skånland stall og rideklubb budsjeƩerer med overskudd 2024 grunnet at det skal investeres i nyƩ 
underlag Ɵl ridehall. Det planlegges å søke om spillemiddelsøknad som trenger egenkapital. 

 
Sak 10: Behandle innsendte forslag og saker 
Sak 10.1 Spillemiddelsøknad for oppgradering av anlegg.  
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- MarƟne Dagny MarƟnsen legger frem saken. Det ble besluƩet at spillemiddelsøknad skal søkes 
for utbedring av ridehall. DeƩe på det nye styret ta tak i med en gang. Det ble foreslåƩ å seƩe 
opp en komite som skal søke. Glenn ytret ønske om å være med i komite.  
   

Sak 11: FastseƩe medlemskonƟngent og treningsavgiŌ, eller gi fullmakt Ɵl å fastseƩe treningsavgiŌer.  
- Ingen endring i medlemskonƟngent. Enstemmig vedtaƩ  
 
Sak 12: Avslutning av revisorfunksjon 
- Viggo Nilssen legger fram saken. Revisorrollen avvikles. Lovverk sier at det ikke skal være revisor i 

bedriŌer med mindre enn 3 millioner i omsetning. Jobben skal gjøres av kontrollutvalg. Ingen 
innvendinger. 

 
Sak 13: Valg: 
Valg foregikk ved bruk av akklamasjon. 
Styret: 

- Leder: Stein-Ove Edvardsen (på valg 2025) 
- Nesteleder: Benedikte Elvan Indregaard (på valg 2026) 
- Styremedlem, kasserer: Gro-Lise Lian (på valg 2026) 
- Styremedlem, sportslig leder og sekretær: Caroline Våg Asvald (på valg 2026) 
- Styremedlem: Dan Eirik Jusnes (på valg 2025) 
- Styremedlem: MarƟne Dagny MarƟnsen (på valg 2026) 
- Styremedlem, ungdomsrepresentant: Vilja Elen Hermansen (på valg 2026) 
- Vara ungdomsrepresentant: Erle Fagermo (på valg 2025) 
- Varamedlem: Mads Tollefsen (på valg 2025) 

I forbindelse med valg av et styremedlem ble det sƟlt spørsmål Ɵl en sak fra et styremøtereferat i 
2022 om hvorvidt personen kunne bli valgt inn i styre. Det ble diskutert at utestengelse av 
medlemmer kan forekomme på bakgrunn av uoppgjorte regninger /konflikter med klubben, men så 
lenge personer er godtaƩ som medlem i klubben med betalt medlemskap er personen valgbar. 
Styremedlem ble valgt med akklamasjon.   
Spørsmål om aldersgrense på ungdomsrepresentant. 23 år er aldersgrense på ungdomsrepresentant.  
 
Kontrollutvalg: 

- leder: Viggo Nilssen  
- medlem: Glenn Hermansen 

Valgkomité: 
- leder: Siv Ellen Jakobsen    
- medlem: Tori Bartholdsen 
- varamedlem: Karianne N Wang  

Påtroppende styre ble giƩ fullmakt Ɵl å oppnevne representanter som kan reise Ɵl 
arrangement/møter i de organisasjonsledd idreƩslaget har representasjonsreƩ 
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